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Idrija 
 
 
 
Datum:  5.10.2009  
 
 
Zadeva: Poročilo o delu, junij - september 
 
 
 
V poletnih mesecih juliju in avgustu je bilo zatišje tudi zaradi dopustov. 
 
Imeli smo sestanek na sedežu sindikata kjer je bila prisotna tudi predsednica sindikata SKEI 
Slovenije  Lidija Jerkič. Govora je bilo predvsem o pogajanjih med sindikati in delodajalci, ki 
so pred nami. 
 
Zaradi  trenutnega povečanja  naročil  so v podjetjih prešli na 40 urni delovni teden. Začeli so 
pogajanja za  število ur v dobro ( v slučaju zmanjšanja naročil) in plačilo nadur. V podjetju 
Kolektor so se dogovorili, ETA Cerkno ima to že urejeno. 
 
Sindikat Hidria Rotomatika Sp. Idrija je pri teh pogajanjih poklical na pomoč tudi  SKEI 
Ljubljana.  Dogovorili so se za število ur v dobro ter za plačilo nadur. 
 
                                                                                                                           Predsednik: 
                          
                                                                                                                    Dragan  Novakovič 
 
 
 
 


